

# 华为技术投资塔什干有限责任公司



华为技术投资塔什干有限公司（塔什干华为）是乌兹别克斯坦最大的电信设备供应商，为超过 50% 的乌兹别克斯坦居民提供通信和网络服务。业务范围包括网络设备销售、安装、服务、终端市场活动，成立于 2005 年，在职员工超过 300 人，其中 70% 为本地员工。

公司多年来助力乌兹别克发展通讯产业，与当地运营商一起共建 2G/3G/4G/5G 通信网络，为乌兹别克斯坦政府及企业提供能源、金融、教育、交通、零售以及公共安全等丰富的行业解决方案，是当地主流 ICT 集成商；华为手机也是乌兹别克斯坦年轻人和商务人士最喜欢的品牌之一，零售和售后服务网络遍及乌兹别克斯坦全国 14 个州和直辖市。

截止目前塔什干华为为乌兹别克斯坦共和国超过半数的居民提供通信网络服务，连接超过 2100 万用户。在 ICT 领域有着丰富的全流程规划、设计、建设经验。

## **Huawei Tech. Investment Tashkent LLC**

Huawei Tech. Investment Tashkent LLC (Huawei Tashkent) is Uzbekistan's largest telecom equipment provider, providing communications and network services to more than 50% of Uzbekistan's residents. Its business scope includes network equipment sales, installation, service, and end-market activities. It was established in 2005 and has more than 300 employees, 70% of whom are local employees.

Over the years, Huawei Tashkent has helped Uzbekistan develop the communications industry, worked with local carriers to build 2G/3G/4G/5G communications networks, and provided Uzbekistan's government and enterprises with various industry solutions, including energy, finance, education, transportation, retail, and public security. Huawei Tashkent is a mainstream ICT integrator in Uzbekistan. Huawei mobile phones are also one of the most popular brands among young people and business people in Uzbekistan. Its retail and after-sales service network covers 14 states and municipalities in Uzbekistan.

To date, Huawei Tashkent provides communications network services to more than half of Uzbekistan's residents, connecting more than 21 million users. He has rich experience in E2E planning, design, and construction in the ICT field.